
Vragen bij agendapunt 3 van de Raadsvergadering van 25 
mei 2023

Geachte voorzitter,

Uit gesprekken met omwonenden van het Natura 2000 gebied de Bult heb ik begrepen dat er 
momenteel bestuurlijk overleg plaatsvindt over een gebiedsgerichte aanpak hoe om te gaan 
met de stikstofdepositie, watertaken, natuur en milieu.

• Kan de wethouder bevestigend antwoorden met een ja of nee of er momenteel 
bestuurlijk overleg plaatsvindt?

• Zo ja, wat behelst dit bestuurlijk overleg, over welk gebied praten we hier, welke 
problematieken/uitdagingen worden hier besproken op welk niveau, worden hier ook 
besluiten genomen en op basis van welk mandaat worden er dan eventuele besluiten 
genomen?

• Wordt de gemeenteraad hierin via de kaderstellende taak ook nog in betrokken en 
hoe worden wij als gemeenteraad op de hoogte gehouden van verdere stappen die 
hier gezet worden.

Mvg,
Toon Coopmans


